

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK Date: 30-01-2025 02:42:30 PM Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي التاريخ: 30-01-2025 02:42:30 PM الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>SAFWA ISLAMIC BANK announces that its Board of Directors approved on 30-01-2025 the increase of the company's capital from 120000000 to 150000000 through:</p>	<p>تعلن شركة بنك صفوة الإسلامي عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 30-01-2025 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 120000000 سهم/دينار إلى 150000000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p>The Capital Increase Method</p>	<p>تحديد طريقة زيادة رأس المال</p>
<p>Stock dividends Safwa Islamic Bank announces the Board of Directors' decision recommendation to the bank's General Assembly to approve the increase in the bank's capital from 120,000,000 shares/JOD to 150,000,000 shares/JOD through the distribution of stock dividends to shareholders. This decision is subject to Central Bank of Jordan approval. This decision is subject to the approval of the minister of Industry and Trade\ General Controller of Companies.</p>	<p>أسهم مجانية يعلن بنك صفوة الإسلامي عن قرار مجلس الإدارة بالتوصية للهيئة العامة بالموافقة على زيادة رأس مال البنك من 120000000 سهم /دينار الى 150000000 سهم/دينار وذلك عن طريق توزيع أسهم مجانية على المساهمين. يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للبنك. يخضع هذا القرار لموافقة البنك المركزي الأردني. يخضع هذا القرار لموافقة وزير الصناعة والتجارة/ مراقب عام الشركات.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: مسعود سقف الحيط</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مسعود سقف الحيط</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>